
 
Styrelsemöte     231119 

Gaisgården 

Närvarande:  

Magnus Strand, Anna Modig, Lasse Svärd, Malin Fransson. Jenny Carlsson-Svärd, Fredrik Wadsten 

Frånvarande: Niklas Olsson, Erling Wulff, Sara Sandberg, Anders Henningsson, Johanna Karlsson 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Lars Svärd 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Fredrik Wadsten 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

Vi ligger ackumulerat på helår + 169 tkr. Oktober månad -74 tkr. Vi räknar att nov och dec 

kommer uppvisa motsvarande minussiffror så vi hamnar på ett resultat runt 0 vilket även är 

budget.   

Wisma Ekonomi har implementerats, går inte fullt ut att skicka filer, Jenny måste in till Bank 

för att signera ett avtal som även inkluderar denna tjänst.   

 

5. Verksamhetsdag 

Uppföljning av mötesprotokoll från verksamhetsdagen. 

1. Ekonomi- Blir inför nästa års budgetarbete ett möte med alla kassörer i sektionerna så 

man gör och hanterar saker på samma sätt – Jenny kallar. 

2. Instruktion ledare – läggs nu fast och signeras.  

3. Instruktion värdegrund, ska jobbas vidare på. Magnus tar hjälp av Petra för att klar ställa 

även denna instruktion.  

4. Ledarutveckling, respektive sektion fick i uppdrag på verksamhetsdagen att återkoppla 

sina behov, tas upp som en punkt på nytt eget möte med sektionsordförandena, Magnus 

kallar till detta! 

5. Hur utvecklar vi samarbetet mellan sektionera, även denna fråga fortsätts att diskuteras 

vid möte med sektionsordförandena.  

6. Medlemsavgifter, önskemål från verksamhetsdagen att få tillbaka familjemedlemskap. 

För att kunna implementera detta redan inför 2024, utlyses ett extra årsmöte,  

sön 17 dec, kl.17.00 med detta som enda punkten på dagordningen. 

7. Kansli, en arbetsgrupp bildas med ledning av Erling för att klarställa nödvändiga 

arbetsbeskrivningar och upplägg inför rekrytering av ny vaktmästare, Anders slutar vid 

årsskiftet. 

8. Ungdomsråd, Malin arbetar vidare med ett upplägg för detta och försöker sedan 

implementera ett pilotprojekt mot några innebandylag som är tillräckligt gamla.  



 

6. Övriga frågor 

Föreningskläder/ Stadium/ shopen. 

Utprovning av föreningskläder på det sättet som historiskt gjorts upphör, vi tittar på andra  

               former för detta! Underlag från Stadium gicks igenom och diskuterades. Även detta är en  

               lämplig punkt att diskutera då samtliga sektionsordförandena är närvarande. 

Inspirationsdag Tranås, Jenny, Malin och Lasse representerade föreningen här.  

               Arrangör RF-SISU.  

 

7. Nästa möte 

 

Årsmöte 17/12 - kl: 17:00. 

Ordinarie Styrelsemöte därefter 17:30. 

 

Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:     Justerande: 

 

 

 

__________________________   _______________________ 

Magnus Strand    Fredrik Wadsten 

  


